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Mestské zastupiteľstvo v Humennom 

 

 

 

Z Á P I S N I C A  

z XII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Humennom konaného 

dňa 24.04.2020 o 10,00 hod. vo veľkej  zasadačke Mestského úradu 

v Humennom – pokračovanie 

 
Prítomní: 

podľa priloženej prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť zápisnice 

 

 

 

 

Neprítomní poslanci: 

MUDr. Dušan Sukovský – ospravedlnený 

Tomáš Šudík - ospravedlnený 

Ing. Juraj Vaňo - ospravedlnený 

 

 

 

 

Program rokovania: 

Podľa pôvodnej pozvánky. Vzhľadom na zmenu poradia bodov na zasadnutí dňa 17.04.2020 boli 

jednotlivé body prerokované nasledovne: 

10. A: Rozpočtové opatrenie mesta Humenné č. 2/2020 

      B: Rozpočtové opatrenie Technických služieb mesta Humenné č. 2/2020 

11. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Humenné, ktorým  sa mení Všeobecne záväzné nariadenie 

mesta Humenné č. 159/2019, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie č. 131/2015 o určení 

výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na území mesta Humenné v znení 

neskorších úprav 

12. Všeobecne záväzné neriadenie o školských obvodoch pre základné školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Humenné 

13. Zámena pozemkov medzi mestom Humenné a Central Point s.r.o. Humenné osobitným zreteľom 

14. Záver 

 

 

 

 

Overovatelia zápisu: 

RNDr. Mária Cehelská 

Ing. Ondrej Mudry 

 

 

 

 

 

Zapísala: 

JUDr. Jana Olexíková 

odbor organizačný, všeobecnej správy a vnútornej prevádzky 



2 

Úvod 

 

Primátor mesta Humenné, PhDr. Miloš Meričko privítal všetkých prítomných a zároveň 

informoval o technických a protiepidemiologických opatreniach týkajúcich sa priebehu zasadnutia. 

Upozornil, že v zmysle Opatrenia Úradu verejného zdravotníctva Slovenskej republiky 

č. OLP/3354/2020 zo dňa 20.04.2020 bola štátnym orgánom a orgánom územnej samosprávy uložená 

povinnosť podľa § 48 ods. 4 písm. e) zákona č. 355/2007 Z.z. pri zasadnutia a schôdzach vylúčiť 

verejnosť a zabezpečiť inú formu informovanosti občanov. Opatrenie platilo od 22.04.2020. 

Ďalej informoval, že v súvislosti s vylúčením verejnosti bol záznam 1. časti XII. zasadnutia MsZ, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 17.04.2020 a tiež záznam rokovania MsZ zo dňa 24.04.2020, odvysielaný 

Humenskou televíziou dňa 24.04.2020 (piatok) o 20:00 hod. 

Hlasovanie poslancov sa uskutočnilo prostredníctvom hlasovacích kariet, ktoré zdvihli tak aby 

bolo číslo riadne viditeľné. Počet prítomných poslancov, počet hlasov za, proti, zdržal sa čítal hlavný 

kontrolór. Krížová kontrola počtov bola vykonaná dvoma skrutátormi.  

Zo zasadnutia sa ospravedlnili 3 poslanci – MUDr. Dušan Sukovský, Tomáš Šudík a Ing. Juraj 

Vaňo. Poslanci sa zdvihnutím hlasovacích kariet zaprezentovali. V rokovacej sále bolo z celkového 

počtu 24 poslancov prítomných 21 poslancov. Primátor mesta  skonštatoval, že mestské 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

_______ 

 

Primátor mesta uviedol, že vzhľadom na situáciu, ktorá v meste Humenné vznikla, a to spor medzi 

dvoma súkromnými firmami, kde je ohrozených 400 pracovných miest, zvolal na dnes rokovanie 

medzi týmito firmami.  Keďže firmy medzi sebou nekomunikovali, ujal sa roly mediátora.  

Zástupcovia firiem prijali pozvanie na rokovanie. Obidvom firmám vyhovoval termín len 24.04.2020 

o 10:00 hod. Z uvedeného dôvodu musel primátor odísť na zvolané rokovanie, svoju neprítomnosť 

na zasadnutí mestského zastupiteľstva ospravedlnil a vedenie zasadnutia odovzdal zástupkyni 

primátora, RNDr. Márii Cehelskej.  

 

K bodu č. 10. A – Rozpočtové opatrenie mesta Humenné č. 2/2020 

 

Predkladá: Ing. Ivana Jenčíková, vedúca odboru ekonomického MsÚ   

Materiál bol predložený písomne. V priebehu týždňa došlo k zmenám v súvislosti so znížením 

odmien zamestnancov. Upravený materiál bol poslancom rozdaný pred zasadnutím zastupiteľstva 

a taktiež im bol zaslaný elektronicky.  

Materiál uviedla: predkladateľka materiálu 

Na rokovanie prizvaný: - 

V rozprave vystúpili: Ing. Ondrej Mudry, RNDr. Mária Cehelská, PhDr. Jana Andruchová, PhD. 

Ing. Martin Lichman 

Na vystúpenia poslancov reagovali: RNDr. Mária Cehelská, Ing. Valéria Kurťáková 

 

Odporúčania a pripomienky poslancov, o ktorých sa nehlasovalo:  

Ing. Ondrej Mudry 

- konštatoval, že mesto príde na podielových daniach o 270 000 eur. Informoval sa za aké obdobie je  

táto suma.  

- Ing. Ivana Jenčíková – hovorí sa o prognóze. Ide teda o celý rok. Ponižuje sa celkový výnos 

podielových daní. 

- z rezervného fondu ide mesto zobrať 85 000 eur. Zaujímal sa aká je zostatková čiastka v rezervnom 

fonde, nakoľko môže prísť ešte horšia situácia.  

- reagovala Ing. Ivana Jenčíková - po tejto úprave zostane v rezervnom fonde ešte 150 000 eur 

a ráta sa v záverečnom účte s prídelom 1 mil. eur.  

- zaujímal sa tiež, ako sú na tom pedagogickí a nepedagogickí zamestnanci ZŠ a MŠ. Či sú na 80 % 
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alebo na 100 %. Aké úspory sa očakávajú.  

- Ing. Valéria Kurťáková, prednostka MsÚ – pedagogickí zamestnanci, tí ktorí sú financovaní 

zo štátneho rozpočtu majú 100% príjmu. Taký je pokyn z ministerstva školstva. Originálne 

kompetencie – tí, ktorý výkon nerobia - zamestnanci školských jedálni, klubov a pod. sú na 80%. 

Škôlky čerpali starú dovolenku za rok 2019. Po vyčerpaní dovolenky išli na 80 % v zmysle 

usmernenia, ktoré bolo dané úradom a tiež ministerstvom školstva.  

Celkové úspory ešte mesto nemá vyčíslené, nakoľko nevie teraz určiť, dokedy bude celá situácia 

trvať. 

- ďalej sa zaujímal o odbor majetkový a tiež odbor výstavby, konkrétne o investície, ktoré nie 

sú financované z európskych fondov. Tie by bolo vhodné pozastaviť. 

- Ing. Valéria Kurťáková, prednostka MsÚ - táto otázka bude predmetom rokovania na ďalšom 

zasadnutí MsZ 

- informoval sa, či príspevkové organizácie sú tiež na 80 %.  

- Ing. Valéria Kurťáková, prednostka MsÚ – po poradách a prvých opatreniach mali ísť na 60 % 

ale následne po úprave zákonníka práce aj príspevkové organizácie sú na 80 %. V MsKS je 

to väčšina zamestnancov. Robia ale niektoré práce, ktoré bežne počas prevádzky urobiť nemôžu. 

Technické služby, tak ako už bolo na poslednom zastupiteľstve avizovaní, tí musia pracovať. SRaŠZ, 

tí tak isto robia údržbu bazénov a zariadení, ktoré sa robia pravidelne v septembri. Urobia to teraz 

a potom už nebudú musieť.  

- konštatoval, že tí čo sú na 80% a tí čo sú na 100 % sú na tom rovnako. Navrhol, aby zamestnanci 

organizácií, ktorí sú momentálne na 80 % platu, mali by aspoň čiastočne pracovať u zamestnávateľa, 

napríklad na ihriskách, vykonávať nejaké svojpomocné opravy a pod. Ani tých 80 % by nemali brať 

zadarmo.  

- Ing. Valéria Kurťáková, prednostka MsÚ – štatutári sú v tomto smere usmernení. 

- ďalej sa tiež informoval o situácii na MsÚ 

- Ing. Valéria Kurťáková, prednostka MsÚ – MsÚ ide teraz na 100 %. Čerpali sa staré dovolenky, 

niektorí ľudia sú na PN. Na OČR asi nie je nikto. 

- RNDr. Mária Cehelská doplnila - mesto znižuje výdavky v rozpočte plánované na odmeny vrátane 

odvodov. Znižujú sa nie len na MsÚ ale aj na MsP a u príspevkových organizáciách:  

MsÚ- 87 657 eur s odvodmi – 116 zamestnancov. Zahŕňa to aj odmenu primátora vo výške  3 200 

eur; odmena primátora podlieha schváleniu MsZ ale naplánované to je.  

 MsP – 6 060 eur s odvodmi – 26 zamestnancov + 8 MOPS na Podskalke; 

 SRaŠZ – 82 870 eur s odvodmi – 34 zamestnancov; 

   Technické služby – 74 970 eur s odvodmi – 90 zamestnancov; 

   MsKS – 18 893 eur s odvodmi – 18 zamestnancov. 

   270 450 eur bolo v rozpočte plánovaných ale týmto rozpočtovým opatrením sa rušia.  

PhDr. Jana Andruchová, PhD.  

- zaujímala sa, prečo sa navrhuje znížiť odmeny zamestnancom, ktorí každý deň chodia do práce, 

vykonávajú si svoju prácu. Podľa jej názoru to nie je rozumný nápad. Ak by do práce nechodili, 

vtedy by to bolo na mieste. 

- RNDr. Mária Cehelská – zamestnanci za odvedenú prácu dostávajú mzdu a tiež osobný príplatok, 

aj keď nie veľmi vysoký. Odmena je nenárokovateľná zložka aj keď sú kolektívne zmluvy. 13 plat 

na MsÚ nebol plánovaný v rozpočte. Ten beží len vtedy keď sa ušetrí v priebehu roka z PN, OČR 

a pod. Mesto nebude mať dostatok financií na vyplácanie odmien.  

- poukázala, že zamestnanci na MsÚ nebudú mať ani 13. plat a ešte sa im vezmú aj odmeny.  

- RNDr. Mária Cehelská – vníma sa to prístup solidárnosti, že mesto ide do veľkej biedy a v nebude 

na to mať v rozpočte. Takže kvôli tomu sa to už teraz avizuje. A v príspevkových organizáciách tí, 

ktorí môžu robiť aj robia – opravuje sa amfiteáter, okolo hasiaceho, preliezky sa opravujú, 

dezinfikuje sa a pod. 

Ing. Martin Lichman 

- najlepším odkazom je dať za prácu plat a no na druhej strane ak rozpočet mesta utrpí stratu 3,8 mil. 

eur, mesto skutočne nebude mať finančné prostriedky. Tento krok považuje za naozaj zodpovedný. 
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Číslo hlasovania: 18 

Číslo bodu: 10.A 

Rozpočtové opatrenie mesta Humenné č. 2/2020 – hlasovanie o uznesení č. 237/2020 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

Návrh bol schválený. 

___________ 

 

K bodu č. 10. B – Rozpočtové opatrenie Technických služieb  mesta Humenné  

 č.2/2020 

 

Predkladá: Ing. Milan Kuruc, riaditeľ Technických služieb mesta Humenné 

Materiál bol predložený písomne. V priebehu týždňa došlo k zmenám v rámci materiálu. Upravený 

materiál bol poslancom rozdaný pred zasadnutím zastupiteľstva a taktiež im bol zaslaný elektronicky. 

Materiál uviedol: predkladateľ materiálu 

Na rokovanie prizvaný: - 

V rozprave vystúpili: Ing. Ondrej Mudry 

Na vystúpenia poslancov reagovala: RNDr. Mária Cehelská 

 

Odporúčania a pripomienky poslancov, o ktorých sa nehlasovalo:  

Ing. Ondrej Mudry 

- zaujímal sa, prečo aj ostatné príspevkové organizácie nepredložili na rokovanie poslancom podobný 

materiál 

- RNDr. Mária Cehelská – už sa nemôžu dopĺňať body programu. V rozpočtovom opatrení to bolo 

ale už sa nemôžu doplniť rozpočtové opatrenia SRaŠZ a MsKS. Z toho dôvodu sa tieto veci opravili 

v rozpočtovom opatrení mesta Humenné a v ich rozpočtových opatreniach sa to upraví na ďalšom 

zastupiteľstve.  

 

Číslo hlasovania: 19 

Číslo bodu: 10.B 

Rozpočtové opatrenie Technických služieb mesta Humenné č. 2/2020 – hlasovanie o uznesení 

č. 238/2020 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 11 – Všeobecne záväzné nariadenie mesta Humenné, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 159/2019, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 131/2015 o určení výšky dotácie 

na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na území mesta 

Humenné v znení neskorších úprav 

 

Predkladá: PhDr. Jana Vasilcová,  
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Materiál bol predložený písomne. 

Materiál uviedla: Ing. Valéria Kurťáková, prednostka MsÚ 

Na rokovanie prizvaný: - 

V rozprave vystúpili: Ing. Branislav Čekovský, PhDr. Ivan Hopta, CSc., Martin Ruščanský, 

Na vystúpenia poslancov reagovali: RNDr. Mária Cehelská, JUDr. Štefan Bukovčík 

 

Odporúčania a pripomienky poslancov, o ktorých sa nehlasovalo: 

Ing. Branislav Čekovský 

- súkromným a cirkevným zriaďovateľom, tým čo majú menej, ideme znížiť o takú istú sumu ako 

mestským. Návrh MsÚ hovorí o tom, že ak znížime dieťaťu v MŠ pokiaľ je v mestskej škôlke 

na 377 eur, tak sa dostaneme na úroveň – 14, 23 %. Keď znížime tú istú sumu približne na 384 eur 

v súkromnej alebo cirkevnej škole, tak sa dostaneme na úroveň 16,1 %. Teraz každá vec čo je 

pri 16,9 vs. 18,92. Tí čo majú menej, tak ešte viac im teraz percentuálne zoberieme ako tým, čo 

majú dosť. Vychádzame z ekonomických predpokladov. Aký je rozdiel v nákladoch pri súkromnej 

škôlke, cirkevnej a mestskej. Na jednej strane sú tlačení, musia dodržiavať literu zákona čo sa týka 

vzdelávania, musia pedagogickým a nepedagogickým zamestnancom podľa zákona zvyšovať mzdy, 

ešte naviac platia nájom. My si povieme, že veď oni sú súkromné, niekto to dofinancuje. 

Dofinancuje to rodič, ktorý dáva do danej škôlky dieťa. Teraz im ale tento príjem vypadol, pretože 

rodičia neplatia. Má obavy, že týmto návrhom sa tieto školy dostanú do červených čísel a je to 

likvidačné. Mesto povie, že prišli námietky, so všetkými sa stretli ale musia byť solidárni. Súhlasí, 

že mestským škôlkam nezostáva nič iné iba súhlasiť ale súkromne namietali a povedali, že toto je 

pre nich likvidačné, minimálne škôlka na Duchnovičovej ulici sa takto vyjadrila a žiadala aby sa to 

dalo na úroveň mestských škôlok.  

 Keby sa to dalo na jednu úroveň a dalo sa na tie sumy, ktoré má mestská škôlka, škola, družiny, 

prakticky aj jední aj druhí pôjdu dole.  Dostali by sa na jednu úroveň. Zákon nám umožňuje dať 88 % 

z toho, čo dávame mestskej škôlke. Zo štátu mesto dostane rovnako na dieťa v súkromnej, mestskej 

alebo cirkevnej škôlke. My dostaneme 100 % zo štátu. Našej škôlke dáme a načo sa použijú tie 

zvyšné peniaze? Lebo sú to prostriedky, ktoré majú byť použité na vzdelávanie. Pokiaľ by týchto 

12 % bolo daných na inú formu vzdelávania ale mesto to použije na financovanie chodníkov a iných 

vecí.  

 - Ing. Valéria Kurťáková – mesto ich použilo na výmenu okien v priestoroch súkromnej základnej 

školy, na rekonštrukciu schodišťa, opravu strechy AURA, opravu strechy Duchnovičova a pod. 

Priestory sú naše, samozrejme platia nám nájom. Ešte sa tým budeme zaoberať pretože sú dotknutí 

aj iní nájomníci, ktorí sú v našich priestoroch, preto sme hovorili, že ešte vyčkáme, pretože aj vláda 

niečo rieši a tiež by sme pristúpili aj k zmene nájmov ak bude vôľa. Nevieme ešte dokedy celá táto 

situácia potrvá, aké to bude obdobie. My ani nevieme z akých príjmov oni hospodária – aké majú 

školné, výšky poplatkov. My môžeme kontrolovať len poskytnuté dotácie.   

- dieťa, ktoré je v súkromnej škole a mestskej škole je iné dieťa? Zaslúžia si rovnaké financovanie. 

Je to rovnosť príležitosti čo sa týka vzdelania a materiálneho zabezpečenia. Peniaze používajú 

na výchovu detí. Tých 12 % potom musia dofinancovať rodičia v súkromnej základnej škole/škôlke 

alebo cirkevných. Osobne s tým nesúhlasí a preto podal pozmeňovací návrh.    

 Požiadal prednostku o vyčíslenie úspory z tohto opatrenia. 

 - Ing. Valéria Kurťáková – celková úspora je 695 769 eur.  

   Ak sa dodrží rovnaké percento, bude sa viacej krátiť škôlkam a ZUŠ, ktorých zriaďovateľom 

je mesto. V eurách im stiahneme viac ako neštátnym – súkromným.  

- z vyššej absolútnej hodnoty krátime mestským a z nižšej absolútnej hodnoty súkromným. Oni už  

   teraz dostávajú o 12% menej. 

 - RNDr. Mária Cehelská – to, že majú menej, to sa schválilo na decembrovom MsZ. Z našej 

dotácie majú 90 % a teraz uvidíme či pôjdu na 88 % podľa predloženého návrhu alebo podľa 

pozmeňovacieho návrhu zostanú na 90 %. Nezanedbateľná je aj výška školného, kde my vyberieme 

10 eur na mesiac a niektoré súkromné vyberú aj 50 eur. Mesto teraz na MŠ nevyberá nič. Máme 

informáciu, že niektorí vyberajú polovičné sumy ako udržiavací príspevok. Táto úspora podľa 



6 

pozmeňovacieho návrhu robí 25 890 eur.  

- súkromnú MŠ treba vnímať, že tá MŠ dáva nejaké iné benefity ako mestská. Ona napríklad 

umožňuje vybrať dieťa napr. o 18:00 hod. Mesto naháňa 3,5 mil. eur. Pri odmenách 270 tis. Tú to  

máme 25 tis. Nemyslí si, že v originálnych kompetenciách mesta sa naženie 3 mil. eur. Bez úveru 

sa to nedokáže. Príde aj sanácia zo štátneho rozpočtu. 

- RNDr. Mária Cehelská – bude rada, ak originálne kompetencie prejdú pod ministerstvo školstva 

a všetko bude financované cez ministerstvo školstva.  

PhDr. Ivan Hopta, CSc. 

- vonku sa odohráva kritická situácia 

- RNDr. Mária Cehelská – požiadala poslanca aby rozprával k danému bodu 

- využíva tento bod a dáva návrh na prijatie uznesenia „Mestské zastupiteľstvo v Humennom žiada 

primátora mesta Miloša Merička aby vzhľadom na konflikt, ktorý vznikol medzi akciovou 

spoločnosťou Chemes a Nexis-om a zjavne nevýhodnú zmluvu pre mesto Humenné, uznesenie 

týkajúce sa odberu tepla od Chmesu, a.s. ani zmluvu medzi mestom Humenné a Chemes, a.s. 

nepodpisoval.“ 

 Tí 15-ti, čo tak bojovali aby rýchlo prešlo, pán Babják dával z posledného bodu na prvý.  

 - RNDr. Mária Cehelská – opäť upozornila poslanca, že nerozpráva k bodu programu 

- zastupiteľstvo malo byť ukončene za hodinu a pol a naťahovalo sa to kým zmluva nebola. 300 ľudí 

prichádza o robotu. Nech pán Meričko nepodpisuje.  

 V rámci rozpravy dáva tento návrh na hlasovanie. Ak nedá zástupkyňa o návrhu poslanca hlasovať, 

stráca právo viesť zastupiteľstvo.  

 - JUDr. Štefan Bukovčík – program zasadnutia už bol schválený 

- pán Bukovčík stál pri prvej zmluve a teraz stojí pri druhej 

 - RNDr. Mária Cehelská – spor, ktorý je medzi súkromníkmi. A zmluva bola rozhodnutím väčšiny.   

  Vyhovuje to občanom, kde je 20 000 obyvateľov odberateľom tepla.  

- podal aj druhý pozmeňovací návrh a aby platilo to VZN, ktoré platilo doposiaľ 

Martin Ruščanský 

- situácia je naozaj veľmi kritická. Dostal SMS od jedného z protestujúcich „Maťo nedaj sa, Hoptovi 

vysvetli, že sa jedna o Nexis a ľudí, nie o teplo. Vonku je dosť teplo teraz, nech sa nepolitikárči. 

Vonku to nikoho nezaujíma“, takže nepolitikárčime. To čo sa odhlasovalo ohľadom tepla je jedna vec 

a odhlasovalo sa to preto, aby sa neohrozila dodávka tepla a teplej vody a to aby potrubia išli do rúk 

mesta, aby mesto s nimi nakladalo. Pán Hopta bol proti a chcel aby potrubia ostali Chemesu.  

PhDr. Ivan Hopta, CSc. – faktická poznámka – toľko špiny ešte nevidel, koľko je v tomto MsZ 

- RNDr. Mária Cehelská – upozornila poslanca Hoptu na zákon o ochrane osobnosti a odporučila 

mu aby zvolal mimoriadne zastupiteľstvo na riešenie týchto otázok, nakoľko teraz nerozpráva 

k bodu.    

 

Číslo hlasovania: 20 

Číslo bodu: 11 

Všeobecne záväzné nariadenie ktorým  sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mesta Humenné 

č. 159/2019, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie č. 131/2015 o určení výšky dotácie 

na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na území mesta Humenné v znení neskorších 

úprav – hlasovanie o pozmeňovacom návrhu poslanca Ing. Branislava Čekovského zmeniť dotáciu 

na mzdy a prevádzku na dieťa, žiaka školy, školského zariadenia – zriadeného cirkvou: 

- dieťaťa materskej školy na 2 046 eur 

- stravník ZŠ a osemročných gymnázií a gymnázií na 153 eur 

- dieťa školského klubu detí na 423 

Ďalej navrhol tiež zmeniť dotáciu na mzdy a prevádzku na dieťa, žiaka školy, školského zariadenia 

– zriadeného súkromnou právnickou alebo fyzickou osobou: 

- dieťa materskej školy na 2 046 eur 

- žiak ZUŠ v individuálnej forme na 1 022 eur 

- žiak ZUŠ v skupinovej forme na 358 eur 
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- žiak centra voľného času na 94 eur 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 5 

Proti: 1 

Zdržali sa: 15 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 21 

Návrh nebol schválený 3/5 väčšinou prítomných poslancov. 

 

Predseda návrhovej komisie skonštatoval, že poslanec PhDr. Hopta, CSc. predložil 2 pozmeňovacie 

návrhy, ktoré nie sú označené k akému bodu programu sú, sú nečitateľné a nevie či môže vôbec 

takého návrhy predkladať.  

RNDr. Mária Cehelská uviedla, že rokovací poriadok upravuje ako sa pozmeňovací návrh podáva. 

 

Číslo hlasovania: 21 

Číslo bodu: 11 

Všeobecne záväzné nariadenie ktorým  sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mesta Humenné 

č. 159/2019, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie č. 131/2015 o určení výšky dotácie 

na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na území mesta Humenné v znení neskorších 

úprav – hlasovanie o pozmeňovacom návrhu poslanca PhDr. Ivana Hoptu, CSc. v znení „stiahnuť 

VZN bod z rokovania“ 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 5 

Proti: 5 

Zdržali sa: 11 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 21 

Návrh nebol schválený 3/5 väčšinou prítomných poslancov. 

 

Číslo hlasovania: 22 

Číslo bodu: 11 

Všeobecne záväzné nariadenie ktorým  sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mesta Humenné 

č. 159/2019, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie č. 131/2015 o určení výšky dotácie 

na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na území mesta Humenné v znení neskorších 

úprav – hlasovanie o uznesení sa na VZN č. 162/2020 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 2 

Zdržali sa: 3 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený 3/5 väčšinou prítomných poslancov. 

 

K bodu č. 12 – Všeobecne záväzné nariadenie o školských obvodoch pre základné 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Humenné 

 

Predkladá: PhDr. Jana Vasilcová,  

Materiál bol predložený písomne. 

Materiál uviedla: predkladateľka materiálu 

Na rokovanie prizvaný: - 

V rozprave vystúpili: - 



8 

Na vystúpenia poslancov reagovali: - 

 

Odporúčania a pripomienky poslancov, o ktorých sa nehlasovalo: - 

 

Číslo hlasovania: 23 

Číslo bodu: 12 

Všeobecne záväzné nariadenie o školských obvodoch pre základné školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Humenné – hlasovanie o uznesení sa na VZN č. 163/2020 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený 3/5 väčšinou prítomných poslancov. 

 

K bodu č. 13 – Zámena pozemkov medzi mestom Humenné a Central Point s.r.o. 

osobitným zreteľom 

 

Predkladá: Ing. Slavomír Novák, vedúci odboru správy majetku MsÚ  

Materiál bol predložený písomne. 

Materiál uviedol: predkladateľ materiálu 

Na rokovanie prizvaný: - 

V rozprave vystúpili: Ing. Martin Lichman 

Na vystúpenia poslancov reagovali: RNDr. Mária Cehelská 

  

Odporúčania a pripomienky poslancov, o ktorých sa nehlasovalo:  

Ing. Martin Lichman 

- zaujímal sa, či by nemohol vzniknúť ešte jeden bod ohľadom Nexisu aby ak sa niekto potrebuje 

vyjadriť vyjadril 

- RNDr. Mária Cehelská – odporučila zvolať mimoriadne zastupiteľstvo 

 

Číslo hlasovania: 24 

Číslo bodu: 13 

Zámena pozemkov medzi mestom Humenné a Central Point s.r.o. Humenné osobitným zreteľom 

– hlasovanie o schválení uznesenia č. 239/2020 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

K bodu č. 14 – Záver 
Zástupkyňa primátora mesta skonštatovala, že program zasadnutia bol vyčerpaný.  

Skôr ako oficiálne ukončila zasadnutie, informovala poslancov a všetkých prítomných, že primátor 

mesta pozastavil výkon uznesenia č. 232/2020, týkajúce sa vyhlásenia verejnej zbierky, ktoré bolo 

schválené dňa 17.04.2020, a to z dôvodu, že je v rozpore so zákonom.  

Týmto uznesením mestské zastupiteľstvo vyhlásilo „verejnú zbierku“ na zabezpečenie následkov 

v súvislosti s ochorením spôsobeným koronavírusom. Zákon č. 162/2014 Z. z. o verejných zbierkach 
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a o zmene a doplnení niektorých zákonov sa však nevzťahuje na obce, no mestské zastupiteľstvo 

môže vyhlásiť v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení „dobrovoľnú zbierku“, nie 

„verejnú“ a zároveň uznesením ustanoviť aj jej podmienky. Primátor považuje za rozumné pripraviť 

na najbližšie zasadnutie mestskej rady a mestského zastupiteľstva komplexný materiál na vyhlásenie 

dobrovoľnej zbierky spolu s jej podmienkam. Vyzvala všetkých poslancov aby participovali pri 

zostavovaní podmienok.  

Zástupkyňa primátora následne poďakovala všetkým za aktívnu účasť, konštruktívne návrhy 

a pripomienky.  

 

 
 

 

 

 

PhDr. Ing. Miloš  M e r i č k o, v.r.         Ing. Valéria  K u r ť á k o v á, v.r. 

           primátor mesta            prednostka mestského úradu 

 

 

 

Overovatelia: 

RNDr. Mária Cehelská, v.r. 

Ing. Ondrej Mudry, v.r. 

 

 

 

 

Zapísala: 

JUDr. Jana Olexíková, v.r. 

referát volených orgánov 

odbor organizačný, všeobecnej správy 

a vnútornej prevádzky MsÚ 

 

V Humennom, 28.04.2020 

 

 


